
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, d.  5/10 2021 kl. 18:00 – 20:30 
Sjørslev 

 

Der er spisning fra kl. 18:00-18:30.  

Deltagere: 

Anders Ahrenfeldt, Britt Foged, Lars Skjoldan, Marianne Kristensen, Mie Riis, Nikolaj 

Majbækgaard, Vibeke Mikkelsen, Marie Lykke Pedersen, Jan Axelsen, Marit Hughes, Thomas V. 

Rasmussen, Kewin Hvidt Larsen 

Elevrepræsentanter: Amalie Riis og Marie Tind Ahrenfeldt 

 

Mødeleder: Anders Ahrenfeldt 

Referent: Thomas V. Rasmussen 

 

Afbud: Marie Tind Ahrenfeldt, Marie Lykke Pedersen, Marit Hughes, Jan Axelsen & Britt Foged 

 

Dato for skolebestyrelsesmøder 
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18:30 1. Generel orientering 

Formål Orienteringspunkt 

 • Ledelsen. 

 

• Hvad sker der på afdelingerne. 

- Pædagogiske ledere. 

- Personalet 

Børnehøjde. 

Voksenhøjde. 

 

• Elevrådet. 

 

• Forældre. 

Referat Skole: -    Ny legeplads er bestilt til skolegården i afd. Kjellerup + borde-bænke 

- Fælles p-møde i uge 39 i Sjørslev Sognegård om ”fælles sprog”, som 

bygger videre på det, der bruges på 0-6 års området. 

- Vi har fået tildelt læringsvejledere til vejledning til lærere, 

pædagoger og klasser, som en styrkelse af læringsmiljøet. 

- Uge 41 byder på 4 tværdage og motionsdag. 

- Uge 42 byder på fælles ferie-SFO i Vinderslev for Trekløverskolen. 

 

Elevråd: – orienterede om fælles opstart-møde med politikere, skolechef. 

 

Forældre: – Anders og Vibeke fortalte om kursus for skolebestyrelser – godt 

med fokus på, hvordan man som forælder i skolebestyrelse arbejder med 

principper, og tilsynet med principperne og økonomi.  

Bilag  

 

19:00 2. Videre arbejde med ordensregler 

Formål At få lavet ordensregler på Trekløverskolen. Lars og Kewin mødes inden mødet 

og ser på tilbagemeldingerne fra seneste møde. Ud fra det, vil der komme et 

forslag til, hvordan ordensreglerne kunne se ud. Ligeledes skal der arbejdes 

med, hvordan der arbejdes med sundhedsprincip ind i ordensreglerne. 

Referat - Lars samlede op på div. input og skrev dem ind i ordensreglerne, 

som redigeres færdig på næste møde. 

- Elevrådet drøfter ordensreglerne inden skolebestyrelsen vedtager 

dem endeligt. 

Bilag  

 

20:15 Evt. 

  

Referat  

 

 Opsamling/næste møde 

Forslag og ønsker til næste møde/kommende møder. 

 Hvordan udmønter det sig i praksis, at vi en ”DGI-Bevægelses-skole”, og at vi 

er en del af en outdoor-kommune. 

 


